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Aanwezig: Steven De Meyer (stedelijke sportdienst), Sabine Beckers (vzw Antwerpen 
Sportstad), Dimitri Commers (stedelijk wijkoverleg Deurne), Claire Verstraeten (stedelijk 
wijkoverleg)  
Vertegenwoordiging van de clubs: Deurne OB, Olympic, Stabelino en FC Ruggeveld 
 

 
Claire Verstraeten (moderator) heet iedereen welkom.  
 

1. Programma van eisen (Steven De Meyer, stedelijke sportdienst) 

 
Het ontwerpteam van Park Groot Schijn is nog niet aan de slag kunnen gaan. Door de 
inkanteling van het bedrijf AG Stadsplanning zal pas op 1 april duidelijk zijn wie projectleider 
wordt van Park Groot Schijn en kan het project dus een nieuwe doorstart maken. Dit zorgt voor 
de nodige vertraging in het proces. De volgende Algemene Vergadering zal ten vroegste na de 
zomer kunnen plaatsvinden.  
 
De sportdienst heeft een voorstel uitgewerkt op basis van het schetsontwerp dat het nieuwe 
bureau bij de ontwerpwedstrijd heeft ingediend. Rekening houdend met het beperkte budget (14 
ipv 24 miljoen euro) en het feit dat de korfbalvelden in de winter weinig zouden gebruikt worden, 
is de sportdienst gaan onderzoeken of een gecombineerd gebruik van de voetbal- en 
korfbalvelden een meerwaarde kan zijn. 
 
Er kunnen vier korfbalvelden op één voetbalveld. In de planningsimulatie zitten de korfbalclubs 
samen met Deurne OB, Olympic en FC Ruggeveld in de zuidelijke cluster. Stabelino komt in de 
noordelijke cluster terecht. Deze wordt pas later aangelegd waardoor Stabelino in de eerste fase 
dus op hun huidige plaats blijft spelen. 
 
Er zouden schakelbare cafetaria’s komen en voldoende kleedkamers. Er zijn voorbeelden van 
deze systemen terug te vinden op onder andere de Wilrijkse pleinen, Putte en Turnhout. Op de 
Wilrijkse pleinen en in Putte zijn kunstgras korfbalvelden ingetekend op een kunstgras 
voetbalveld. In het stadspark van Turnhout ligt een clubgebouw dat gedeeld wordt door voetbal, 
atletiek en korfbal waarbij de cafetaria’s aan elkaar kunnen gekoppeld worden. 
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Dit scenario levert de volgende voordelen op: de voetbalclubs kunnen op kunstgrasvelden 
spelen, krijgen voldoende kleedkamers (alles in één gebouw, dus meer restcapaciteit), een eigen 
cafetaria, koppelbaar bij grotere evenementen en hebben qua planning nog ruimte om te 
groeien.  
 
 

2. Bespreking  
 
- De voetbalclubs zijn voorstander van dit scenario, maar leggen er de nadruk op dat het erg 

belangrijk is dat er vanuit de sportdienst (of vanuit een parkmanager) een sterke coördinatie 
is van de planning en van het beheer.  
 

- Er moet nog samen goed bekeken worden hoe het onderhoud van de kleedkamers en het 
afsluiten van het gebouw geregeld wordt.  
 

- De clubs vragen of er een manager kan aangesteld worden om alles te coördineren 
(inplanting, overleg clubs en stad, veiligheid, onderhoud, …)  
 

- Kan korfbalbelijning op een voetbalveld? De stedelijke sportdienst heeft dit met de 
voetbalbond bekeken. Het is mogelijk als de belijning van de korfbal in een andere kleur (vb 
geel) is. De sportdienst zal dit nog eens extra navragen. 
 

- Doordat het cafetariagebouw nu tussen de velden is geplaatst, kunnen de velden minder snel 
aangelegd worden. Dit kan een vertraging van 2 jaar betekenen. Er wordt met de ontwerpers 
bekeken of het mogelijk is om eerst de uiterste velden aan te leggen, dan het gebouw en als 
laatste de binnenste velden. 

 
- Deurne O.B. suggereert dat de lokalen en kantines optimaal worden gebruikt. Zo zouden ze 

ook voor de buurt beschikbaar moeten zijn wanneer deze niet door de clubs gebruikt worden. 
 

- Op de concepttekening van de nieuwe ontwerpers staat het wandelpad boven de velden 
recht. Dit moet een knik krijgen zoals bij de rest van de wandelpaden in het park. Dat is 
essentieel om de identiteit van Park groot Schijn te vrijwaren.  

 
- Aangezien een timing nog niet beschikbaar is, vragen de clubs wat ze met dringende 

herstellingen moeten doen. De sportdienst gaat dit bekijken. Olympic moet bijvoorbeeld 
dringend hun verlichting vervangen, maar krijgen geen subsidies voordat ze een startdatum 
van de werken aan de velden kunnen geven. In elk geval is het aangewezen dat deze 
verlichting op de nieuwe velden wordt gerecupereerd. 

 
 
Meer informatie: 

Stedelijk wijkoverleg Deurne 
03 338 45 37 
wijkoverleg.deurne@stad.antwerpen.be 
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